
 

Referat af bestyrelsesmøde i Skovsgaard børnehave og vuggestue tirsdag den 

05.11.2024 kl. 17.00 – 19.00. 

Til stede: Pernille, Lise, Elisabeth, Marianne. Lotte, Ann og Helle 

Afbud: Pernille, medarbejder holder ferie og deltager derfor ikke 

 

 Punktets indhold Formål med 
punktet 
 

Referat 
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Nyt fra institutionen 
 
 
 

 
Orientering og 
drøftelse  

Michael, pædagog i vuggestuen har deltaget i 
en konkurrence og vi har vundet en Frugt-
lund. 
Vi får leveret en kasse på næste onsdag med 
nogle træer og buske.  Alt hvad vi skal bruge 

følger med       

Forældrebestyrelsen er deltagende og klar på, 
at vi får plantet. 
Vi vil gerne have lidt lokal presse omtale, 
hvorfor ”vores Skovsgaard” kontaktes. Det er 
Rene som er kontaktperson. Lise kontakter 
Rene og skriver ud til øvrige forældre på 
AULA. 
Der bliver plantet den 16. november 
Kl.10.00. 
Ann sørger for, at der bliver afmærket hvor der 
skal plantes og videregiver til Elisabeth 
hvordan og hvorledes. 
Elisabeth er presseansvarlig. 
 
Ann er fuldt tilbage som afdelingsleder i 
Skovsgaard efter en periode, hvor Ann også 
har været konstitueret i Brovst børnehave og 
vuggestue. 
 
Der er fokus på skolearbejdet og forældrene til 
kommende skolebørn inviteres snart til 
samtaler. 
Der er sendt invitation ud fra Brovst skole til 
orienteringsmøde og det kommer også fra 
Skovsgaard skole. 
 
 
Læreplans arbejdet er lige nu på pause, da 
den skal evalueres her i slutningen af året og 
det er Ann optaget af sammen med personalet. 



Der kører rul igen fra januar 2025. 
Ude ved indgangen kan man se årshjulet. 
 
Pædagogisk tilsyn er varslet og det betyder der 
kommer en konsulent og observere i både 
børnehaven og vuggestuen.  
Formanden, Pernille og Lise deltager i 
tilsynsmødet, hvor der er tilbagemelding på 
tilsynet. Dialogmødet finder sted den 
13.12.2024 kl. 11.00 – 13.00. 
Pernille og Lise giver Ann besked omkring 
deltagelse når vi kommer længere hen. 
 
Der har været lidt sygdom her i efteråret.  
Vi har ansat en ny tilkaldevikar, Norul, som er 
uddannet pædagogisk assistent. 
Norul vil være at finde i huset det næste stykke 
tid. 
Det er vigtigt at der bliver informeret omkring 
personale i huset og det samler Ann op på, så 
det fremgår på tavlen i indgangen. 
Måske bør Informationen i gangen flyttes til 

AULA      , men det er vi ikke helt klar til endnu.  

 
Ann sørger for en ”arrangement” station i 
gangen, således forældrene kan tage, hvis de 
har lyst. Bestyrelsen beslutter at der ikke skal 
omdeles ”reklamer” til alle børn i Skovsgaard 
børnehave og vuggestue. 
 
Ann sørger for at hjemmesiden opdateres. Det 
er vigtigt den er sandfærdig. Ann ser på det og 
retter til. Der vil være emner som skal afklares i 
personalet eller forældrebestyrelsen. Det vil 
være en proces og den påbegynder vi stille og 
roligt. 
 
 
Der er vedhæftet vedr. koordineret 
feriepasning, da det efterspørges. 

fælles-koordineret-p

asning-2024.pdf  
Alle forældre er forespurgt på AULA vedr. 
julepasningen. 
 



 
2 Valg eller fravalg af 

frokostordning i 

daginstitutioner. 

 

Bilag til 

forældrebestyrelsesmød FROKOSTORDNINGEN.pdf
 

 
Beslutte. 

Forældrebestyrelsen er enige om at 
frokostordningen fortsætter i børnehaven. 
Vuggestuen er obligatorisk. 
 
Det blev enstemmigt ja tak og dermed 
fortsætter frokostordningen i perioden 1. 
august 2025 og 2 år frem. 
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Kommende 
arrangementer 
 

 
Drøftelse 

 
Der er Lucia den 13.12.2024 kl. 7.30. 
Det er kommende skolebørn der går Lucia. Der 
er kaffe på kanden til forældrene. 
 
Der vil også blive gået Lucia hos senior 
klubben d 2/12 kl. 12.00. 
 
Der er selvfølgelig også julefrokost for børnene 
og juleklip, datoer kommer senere på aula. 
 
Der kommer et december- overblik til alle 
forældre på AULA, når personalet er færdige 
med planlægningen af december måned 
 
 

 
4.  

 
Evt. 
 

  
Der var ingen punkter under evt. 

 

Punkter til næste møde: 

Årsplan med arrangementer og pædagogisk tilsyn. 

Helle aftaler næste møde med Pernille. 


